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 Referat 
- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 4   

 

Mødested:  Selskabslokalet i Rughaven  

Mødetidspunkt: 15.11.2022 kl.18.00 

Deltagere: Christian, Peter, Poul, Stine, Orla, Emelie, Jens Christian kl.19 og Sanne 

Afbud: Stefan – ingen besked fra Andreas og Tina 

Referent:  Sanne Lund Nielsen 

  
Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt med nyt punkt 4 og 7 
 

2. Godkendelse af referat fra 04.22 
Godkendt 
 

3. Opfølgning på markvandring 
Flot arbejde fra Stefan. Bordene og stolene i selskabslokalet kan 
desværre ikke rettes op, arbejder på sagen. Vippen er bestilt. Der er lavet 
et forsøg hos Peter med en fjeder på molok-låget, det dæmper lyden en 
lille smule. Skumgummi virker ikke. Flisefolk er bestilt til rampen ved 
Hørhaven, som er skredet.  
 

4. Extraordinært afdelingsmøde 
Bestyrelsen har fået bemyndigelse til at opjustere vaskeripriserne med 2 
kr. efter indekset. Pt.er prisen ikke steget endnu iflg. Stine. Christian 
spørger Stefan. Vi følger udviklingen i samarbejde med Administrationen 
 

5. Julekonkurrence - revurdering 
Vi holder konkurrencen alligevel, da forbruget er minimalt ved led-
lyskæder. Christian laver et opslag til opgangene. Turen bliver foretaget i 
dagslys, så dem uden lyskæder også kan deltage. Dato kommer næste 
møde. 
 

6. Ansøgning fra Havrebiksen vedr. julefrokost mv. for de frivillige 



 

 
Side 2 

 

I “gamle dage” blev der afholdt julefrokoster for afdelingens penge, men 
grundet den økonomiske situation generelt (i alt 3000 kr. hvor afd. 4 
forventes at betale 60 % og afd.2 betale 40%) gives der afslag, men de 
frivillige inviteres med til fælles julefrokost i januar 2023. 

7. Julegaver til bestyrelsesmedlemmerne og personalet. 
Købmandskurv til 500 kr. fastholdes til bestyrelsesmedlemmerne 
(undtagen Christian og Sanne som får julegave via organisations-
bestyrelsen), som alle de foregående år, og så får personalet et fælles 
gavekort til et arrangement fra både afd.2 og 4. Christian spørger om afd. 
9 vil være med. 
 

8. Hvordan kan vi arbejde for rummelighed og tolerance blandt 
beboerne (kvartalsrapport fra beboerrådgiverne vedhæftet) 
Der har spredt sig en brokke-kultur blandt beboerne, lang snak om 
forskellige grunde. Måske er det et samfundsproblem generelt, vi kan kun 
være positive og gode eksempler overfor alle vores naboer.  
 

9. Siden sidst 
Sanne refererede fra mødet. Lektorgården er fuld udlejet. Parkering i 
Rughaven – Aalborg kommune har kigget på sagen og frigivet pladsen 
omkring molokkerne i et tidsrum. Afventer skiltningen så vi forstår det. 
Nortec udskifter tørretumblerne mod en forlængelse af kontrakten i 5 år, 
Rene og Christian holder møde med Nortec inden der underskrives. 
 

10. Eventuelt 
Bankogruppen – Peter refererede fra fællesmødet. Nu ser vi fremad og 
håber næste gang bliver en succes. Der kommer lister op i opgangene 
med alle datoerne for 2023. Beboerne får mulighed for at skrive sig på en 
telefonliste i tilfælde af aflysning. 
Fælles Tysklandstur – lidt sent besked om turen blev til noget. 58 personer 
afsted i en næsten ny dobbeltdækker bus. Dejlig tur ��� 
Jubilæumsbeboere – der er foreløbig 5 beboere, der har meldt sig til 
Christian. Punktet kommer på til næste møde. 
Emelie: hjertestartere, ved folk hvordan man bruger dem? Før corona blev 
der afholdt førstehjælpskurser, Christian kontakter beboerrådgiverne. 
Orla: julehygge, hvad med den 3.12.22 - Afventer svar fra afd.2 – Christian 
kontakter.Ikke flere kommentarer fra andre. 
Runden: Peter fortalte om manglende vand i et ventilationssystemet og 
lydene derfra. Resten ingen kommentarer 

 



 

 
Side 3 

 

Næste møde den 13.12.22– gløgg og æbleskiver. Husk at melde afbud til 
Poul 
 
 
Sanne Lund Nielsen 
Referent 
 


